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Ha allen,

De afgelopen week ben ik eigenlijk vrijwel alleen maar met de Wob bezig geweest, dus daarvan heb ik dan ook het meest over

te dragen. Mijn eigen team loopt redelijk op rolletjes, dus daar zullen jullie weinig omkijken naar hebben. Hieronder even op een

rijtje de dingen die spelen:

Wob

1. Ik heb samen

wreaanpassingen gedaan aan het format van het “deelbesluit” om

tegemoet te komen aan de bezwaren van de iddenNL en er een echt deelbesluit van te maken. Dit concept is

gedeeld met en zij zal hier naar kijken en op terugkomen NCH SRN,
zal evt.

sturen. Het is de bedoeling dat in de zaken die lopen in hb een dergelijk nieuwcommentaar aan

deelbesluit wordt genomen en dat dit meegestuurd zal worden met het hoger beroep. De afdeling bestuursrechtspraak
kan hier dan ook meteen een oordeel over vellen.

2. IEEEzal 2s maandag de 26° met een eerste concept van het hoger beroep komen. Cluster 1 heeft momenteel 2

beroepen en een aantal bezwaren lopen waarbij de tekst van het hoger beroep van belang is voor het opstellen van de

verweerschri de bob's. Als h is

word gf ineegenomen
in de mails van de LA, maar mocht dat niet het

geval zij zorg jij dan da it concept ook krijgt?

3. Woensdagavond hebben[fEd en ik na de pers
i

een call met de minister gehad nav de negatieve
commentaren op social media nav de persco. deden het overigens heel goed, maar de algehele teneur

was zo negatief, dat het absoluut niet uitgemaakt had wat ze ook gezegd hadden. VWS werd zelfs beticht van misleiding
van de media, waar [EES zich fel tegen verzette, maar we zijn gewoon de gebeten hond. De minister wil dit beeld

graag rechtzetten en heeft dan ook expliciete ideeén over hoe het hoger beroep ingestoken zou moeten worden. Hij wil

dat er niet alleen een verhaal inkomt over de termijn en de dwangsom, maar ook een pakkend verhaal met een

cijfermatige onderbouwing waarom de aangepaste werkwijze sneller/beter zou zijn dan de normale werkwijz itzelfde

verhaal wil hij ook gebruiken in september voor de TK, want hij denkt dat hij daar ook gefileerd gaat wordon BB
bezig met de cijfermatige onderbouwing BENbiedt aan om hier over mee te denken.

4. Dinsdagavond 20/7 is de nota van inlichtingen voor de uitvraag voor externe Wob-juristen gepubliceerd. Het viel me op

dat er een aantal vragen bijzaten die erg sturend waren in die zin dat de uitlener de verantwoordelijkheid voor het

personeel bij VWS wilde leggen. Ik heb de tekst van de antwoorden zodanig vormgegeven dat hieruit duidelijk blijkt dat

de uitlener verantwoordelijk blijft voor de huisvesting en ook zelf personeelsverantwoordelijk is. Ik denk dat jullie daar

even heel goed op moeten letten als de offertes worden uitgebracht.

5. Maandagmiddag 19/7 bleek er 's middags een overleg te zijn met de vakbonden en DOR (DGO?) waar iF ien ik

toelichting hebben gegeven over de inrichting van de nieuwe programmadirectie. Afgesproken is dat de vakbonden de

officiéle (reorganisatie?) documenten via de DOR krijgen, zodat zij daar bij de volgende DGO (september) vragen over

kunnen stellen.

6. EEgen ik hebben nagedacht over het financiéle plaatje van de nieuwe programmadirectie. BE kal een loonprognose
voor het programma gaan maken waarbij ze de financién van WIZ zal lostrekken van die van het programma. Zo kunnen

we inzichtelijk maken hoeveel budget we al gekregen hebben tot nu toe voor Corona Wob en hoeveel we nog extra nodig
hebben voor de extra mensen die we zullen aannemen via de IEE de andere ministeries en de vacature. Dit

kunnen we dan aan del EE  cegeven bij zijn aantreden ©.
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Bezwaar en beroep
8. Eris altijd één van de coérdinatoren aanwezig die eerste aanspreekpunt is voor de juristen en alles nakijkt voordat het

bij één van de MT-leden terecht komt. De juristen zullen wel altijd nog extra akkoord per mail aan jullie vragen voordat

bob of verweer door balie digitaal ondertekend wordt, maar dit is eigenlijk een formaliteit en ik laat het aan de

aanwezige MT-leden over ofjullie daadwerkelijk alle stukken nog een keer willen lezen ©.
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Volgens mij heb ik zo alles gehad. Tot over 3 weken.

Groes, IKE
mr.

inisterie van sgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Wetgeving en Juridische Zaken

Cluster Bezwaar en Beroep

Parnassusplein 5 | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

Ik werk op 5.1.2e


